



APPLICATION FOR UCC COMPANY PREFIX AND

EAN & UCC MEMBERSHIP

UCC企业前缀和EAN&UCC系统成员申请表

* Indicates a required field（带*的项目为必填项）

Name of EAN Numbering Organization Submitting Form :

ARTICLE NUMBERING CENTER OF CHINA-ANCC

提交申请表格的EAN编码组织：

中国物品编码中心

	*Company Name:（企业名称）
	


When Entering company name, do NOT use individual’s names, tradenames, “dba’s”, brand names, or product names. Enter the name under which the company is registered to do business.

当填写“企业名称”时,请不要填入个人姓名、贸易名称、系统管理员姓名、商标或产品名称。请填入企业进行工商登记时的企业名称。

*Company Info（企业信息）
	*Street Address:（详细地址）
	

	

	
	

	

	*City:（城市）
	

	

	

	State/Province:（州/省）
	

	

	*Postal Code:（邮政编码）
	

	

	*Country:（国家）
	

	

	*Company Telephone Number:

（企业电话号码）
	

	

	Company Fax Number:

（企业传真号码）
	

	

	E-MAIL:（电子邮箱）
	


PO Box Info (if applicable)（如有邮政信箱，请填写）

	Number:（信箱号码）
	

	

	City:（城市）
	

	

	State/Province:（州/省）
	

	

	Postal Code: （邮政编码）
	

	

	Country: （国家）
	


	*Chief Executive:

（企业负责人）
	First Name:（名）
	
	

	
	

	
	Last Name:（姓）
	
	

	

	*Title:（头衔）
	

	

	*Telephone:（联系电话）
	

	

	E-MAIL:（电子邮箱）
	

	

	Fax:（传真）
	


	Street Address:（详细地址）
	
	(if different from company)

	

	
	
	（和企业名称不一致时填写）

	

	City:（城市）
	

	

	State/Province: （州/省）
	

	

	Postal Code: （邮政编码）
	

	

	Country: （国家）
	


	*U.P.C. Coordinator**:

(if different)

U.P.C条码负责人

（和企业负责人不一致时填写）
	
	
	

	
	First Name: （名）
	
	

	
	

	
	Last Name: （姓）
	
	

	
	
	
	

	

	*Title: （头衔）
	

	

	*Telephone: （联系电话）
	

	

	Fax: （传真）
	

	

	E-Mail: （电子邮箱）
	

	

	Street Address: （详细地址）
	
	(if different from company)

	

	
	
	（和企业名称不一致时填写）

	

	City: （城市）
	

	

	State/Province: （州/省）
	

	

	Postal Code: （邮政编码）
	

	

	Country: （国家）
	


**Name of U.P.C. Coordinator should be an employee of the applying company who will be assigning reference item numbers and to whom questions or correspondence regarding the numbering program should be addressed. Please do not provide the name of a printer, film master supplier, EAN Numbering Organization, or advertising agency.

**U.P.C条码负责人，指的是负责分配企业所涉及的产品代码并负责回答和联络有关编码方案的企业员工，请不要填写印刷机构、原版胶片供应商、EAN编码组织或广告代理机构的名称。

	Parent Company:（总公司）
	

	

	Street Address: （详细地址）
	

	

	
	

	

	City: （城市）
	

	

	State/Province: （州/省）
	

	

	Postal Code: （邮政编码）
	

	

	Country: （国家）
	

	Subsidiary (ies) & Addresses: (Place multiple entries on separate lines.)（分支机构及地址）

	
	
	


	*Company Profile（企业概况）

	

	*Type of Company:
	□ Broker（经纪人）

	
	□ Buying Group（购买集团）

	
	□ Carrier or Transporter（运输商）

	
	□ Distributor or Wholesaler（分销商或批发商）

	
	□ Importer（进口商）

	
	□ Jobber（小宗批发商）

	
	□ Manufacturer（制造商）

	
	□ Public Warehouse（公共仓储）

	
	□ Retailer（零售商）

	
	□ Service Provider（服务供应商）

	
	□ Other（其它）

	
	If Other, Please Describe:
（其它，请注明）
	

	
	

	More than 10,000pcs
	*Please identify the total number of item reference numbers.
（请注明使用商品代码产品的数量）


*Major Product Category（主要产品类别）:
	□ Home Furnishings, Accessories and Gifts, Curtains/Drapes, Linens, Housewares, China, Glass and Silver, Home Lighting Products（家庭装饰、配件和礼品、窗帘、亚麻制品、家用器皿、瓷器、玻璃器皿和银器、家庭照明产品）

	□ Agricultural, Farming, Floral (non-food)（农业、畜牧、非食品植物）

	□ Alcoholic Beverages（酒精饮料）

	□ Apparel/Clothing; Men, Women, Children（服装服饰：男装、女装、童装）

	□ Audio/Video (CDs, DVDs, Tapes, Records, Videos)（音像制品：CD、DVD、磁带、录像带）

	□ Automotive（汽车）

	□ Building Supplies/Home Improvement（建筑材料/家居装修）

	□ Computer Hardware and Software（计算机硬件和软件）

	□ Food (shelf stable) and Beverage (non-alcoholic)（耐贮存食品和非酒精类饮料）

	□ Foodservice（食品餐饮服务）

	□ Furniture, Indoor and Outdoor（室内外家具）

	□ Other General Merchandise（其它日用商品）

	□ Health and Beauty Products (Except Cosmetics and Fragrances)（健康美容产品－非化妆品和香水）

	□ Healthcare-Medical/Surgical Equipment and Supplies（保健－医疗／手术设备用品）

	□ Healthcare-Prescription Pharmaceuticals（保健－处方医药品）

	□ Healthcare-Retail/Over-The-Counter Products（保健－零售／非处方产品）

	□ Hobbies, Crafts, Sewing Equipment（业余爱好、手工艺、缝纫设备）

	□ Chemicals, Household and Industrial（家用和工业用化学制品）

	□ Lawn and Garden Products（园艺产品）

	□ Marine Equipment & Supplies（水上设备及用品）

	□ Market Research Data（市场调查数据）

	□ Musical Instruments, Professional Sound Equipment, Sheet Music（乐器、专业音响设备、唱片）

	□ Office & School Supplies（办公和学校用品）

	□ Greeting Cards, Giftwrap（贺卡、礼品包装）

	□ Pet Food and Supplies宠物食品及用品

	□ Home Electronics, Small Electrics, Major Appliances, Cameras, Binoculars, Telescopes（家用电器、小家电、大宗家电、照相机、双筒望远镜、单筒望远镜）

	□ Power Transmission（电力传输）

	□ Publishing (General)（普通出版物）

	□ Publishing (Magazines)（杂志出版物）

	□ Publishing (Books)（书籍出版物）

	□ Holiday and Seasonal Products（季节性和假日产品）

	□ Sports & Exercise Equipment, Toys, Games（体育和健身设备、玩具、游戏）

	□ Tobacco（烟草制品）

	□ Packaging Materials (Non-retail)（非零售包装材料）

	□ Electronic Components（电子器件）

	□ Equipment (All Types, Non-retail, including Foodservice)（设备－各种非零售设备、包括食品餐饮服务设备）

	□ Meat, Poultry, Seafood, and Deli)（肉类、家禽、海鲜、熟食）

	□ Maintenance, Repair, & Operation (MRO) Items (Non-retail)（非零售保养、维修、操作项目）

	□ Raw Materials (Non-retail)（非零售原材料）

	□ Produce (Fruits and Vegetables)（水果和蔬菜制品）

	□ Accessories & Leather Products; Mens, Womens, Childrens配饰和皮革制品－男用、女用、儿童用

	□ Shoes; Mens, Womens, Childrens（鞋－男鞋、女鞋、童鞋）

	□ Watches, Costume & Fine Jewelry（手表、珠宝饰品）

	□ Cosmetics, Fragrances（化妆品、香水）

	□ Federal Government（联邦政府）

	□ State Government（州政府）

	□ Local Government（地方政府）


	Other（其它）:
	


	*Total Annual Sales:

（年销售额）
	□ $0-2 Million（0－2百万美元）
	

	
	□ Over $2 Million to $5 Million（2百万美元－5百万美元）
	

	
	□ Over $5 Million to $50 Million（5百万美元－5千万美元）
	

	
	□ Over $50 Million to $100 Million（5千万美元－1亿美元）
	

	
	□ Over $100 Million to $500 Million（1亿美元－5亿美元）
	

	
	□ Over $500 Million（5亿美元以上）
	


(Provide in U.S. Dollars)

	If you chose 'Publishing - Books' as one of the Major Product Category for the Company:
（如果你选择“书籍出版业”作为企业的主要产品类别）

	□ Check to confirm that the applying company needs a UCC-12 (U.P.C.)

   （请确认申请企业需要UCC-12，U.P.C）

	Please refer to the Publication Coding Structure Descriptions for details.

（详请参考出版物代码结构说明。）


	If you chose 'Audio/Video' as the Major Product Category for the company, please select the

	first digit of your selection number:
	   
	 0 ~ 9

	（如果你选择了“音像制品”作为企业的主要产品类别，请选择作为代码的第一位数字）

	Please refer to the UCC Audio/Video Descriptions for details.
（详请参考UCC音像说明。）


○ My Products are sold through retail channels (e.g. stores. Catalogs. etc.)

（我的产品通过零售商渠道销售。例如：商店、邮购目录等）

○ My Products are sold through non-retail channels (e.g. wholesalers. Distributors. Not to consumers)

（我的产品通过非零售商渠道销售。例如：批发商、分销商，不是直接向消费者销售。）

	*Does the company have a U.S. Food & Drug Administration assigned National Drug Code (NDC) or National Health Related Item Code (NHRIC) Labeler Code ?

（企业是否具有美国食品和药品管理局分配的美国药品代码NDC或美国健康产品代码NHRIC的标签号码？）

	○ Yes（是）   ○ No（否）

	If Yes, Number:（如果选择是，请填写号码）
	  
	

	Do they wish this NDC or NHRIC number to be assigned as their UCC Company Prefix? 

（是否希望这个NDC或NHRIC号码作为UCC厂商识别代码？）

	○ Yes（是）   ○ No（否）


The UCC does makes its membership list available to organizations or companies in fields pertaining to bar coding or EDI who wish to provide information to UCC members advising of services or goods provided by these organizations/companies. If you do not wish to receive mailings, e-mail's, or be contacted by phone, please check the box below. If the box below is not checked, we will assume you have no objection to receiving the mailings, e-mail's or phone contact. The UCC makes the membership list available to the Defense Logistics Information Service. They use this information as part of a public procurement cross-reference facility.
UCC将其成员名录对于从事条码或EDI领域的组织或企业是公开的，因为他们希望向UCC的成员提供咨询服务或产品，如果你不想接收相关信件、电子邮件或电话，请在下面的框中画“√”。如果下面的框中无“√”，我们会认为你不反对接收相关信件、电子邮件或电话，UCC的成员名录对于美国国防部后勤情报服务是公开的，他们把此信息作为公共采购参照的工具。

□ I do not wish receive any mailings e-mails or be contacted by phone from companies other than the UCC.（我不想接受任何除UCC之外企业的信件、电子邮件或电话。）

The UCC Company Prefix is for the sole use of the applicant and is a restricted asset  of the member to whom it is assigned. Any other use of the number is prohibited including, but not limited to, renting, leasing, or subdividing all or a portion of the UCC Company Prefix. Upon the sale of a division or a product line, the Sales Agreement must specify which of the parties to the transaction will have use of the UCC Company Prefix. Only one company may use the UCC Company Prefix.
UCC的厂商识别代码由申请者单独使用，对于所分配的成员来说是一项受限制的资产，任何其他用途的使用都是被禁止的，其中包括租借、转让和细分UCC厂商识别代码的整体或一部分，禁止的行为不仅局限于以上这些，在出售一条生产线或一个部门的情况下，买卖协议中必须明确规定交易的哪方将使用UCC的厂商识别代码，只能由一个企业使用该UCC厂商识别代码。

Guidelines for use of the Universal Product Code (U.P.C.) and symbol and the UCC Company Prefix will be provided after EAN & UCC approval of the completed application.

EAN&UCC将在企业申请被批准后向企业提供U.P.C代码、符号及UCC厂商识别代码的使用方法。

All reasonable precautions have been taken to prevent the assignment of duplicate UCC Company Prefixes. If duplicate numbers are assigned, the liability of the UCC shall be limited to a maximum of $500.
为防止分配重复的UCC厂商识别代码，UCC采取了所有可能的预防措施。如果分配了相同的厂商识别代码，UCC的赔偿责任最高为500美元。

The Uniform Code Council, Inc. will provide each member with one UCC Company Prefix. In special circumstances, a member may require more than one UCC Company Prefix. If you believe this is necessary for the applying company, please contact the Uniform Code Council. 

美国统一代码委员会（Uniform Code Council）会给每一个成员提供一个厂商识别代码，在特殊情况下，一个成员可以申请一个以上的厂商识别代码。如果你认为这对于企业是必要的，请与美国统一代码委员会联系。

The UCC will NOT provide the assigned UCC Company Prefix by telephone. The UCC will provide the number to the EAN Numbering Organization by fax. The EAN Numbering Organization will provide the welcome letter and UCC technical manuals.

UCC不采用电话方式向企业提供厂商识别代码。UCC将采用传真方式向EAN编码组织提供厂商识别代码。EAN编码组织向企业提供欢迎函和UCC技术手册。

Under the United States Internal Revenue Code, contributions or dues paid to the Uniform Code Council, Inc. are not deductible as charitable contributions. However, they may be tax deductible as ordinary and necessary business expenses.

在美国税收制度下，支付给UCC的会费不能作为慈善性捐款抵扣税。但是，它们可以作为日常必要的业务支出抵扣税。

© Copyright 2000 Uniform Code Council, Inc.






